
Bertolacci: Nie jest powiedziane, że wrócę do Romy
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Andrea Bertolacci spędza kolejny sezon z dala od Romy. Zawodnik, który

wydawało się może być częścią Romy w tym sezonie, odszedł na zasadzie

współwłasności do Genoi, a jego miejsce w zespole Giallorossich zajął

niejako Grek Tachtsidis. Bertolacci udzielił wywiadu dla telewizji 

SportItalia.

 

- Dokonałem wyboru przejścia do Genoi, gdyż trener De Canio chciał mnie mocno.

Pobyt w miejscu takim jak Genua jest dla mnie bardzo satysfakcjonujący, to miejsce

bardzo zbliżone do Rzymu. Teraz jestem współwłasnością między Romą i Genoą,

dam wszystko dla tego zespołu. Nie jest powiedziane, że wrócę do Romy, czuję się

tutaj dobrze, zobaczymy w przyszłości co się wydarzy. Cieszenie się przeciwko

Romie? Zawsze byłem kibicem Romy, jednak przed publicznością Genoi trudnym

byłoby się nie cieszyć.
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